
Protokół Nr 29/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w driiu 10 lutego 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. ArturJuhnke-Przewodniczący;
2. Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego;
3. Barbara Szlezer - Członek;
4. Leszek Kąkol - Członek;
5. Robert Sieg - Członek.

oraz zaproszeni goście:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
3. DyrektorŻłobka-DanutaDaszkiewicz;
4. Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek.
5.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Artur Juhnke, który po
powitaniu zebranych zaproponował jego następujący porządek:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Kontrola funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny;
3. Analiza wydatków sołectw i osiedli za 2020r.;
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
5. Wolnewnioskiizakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyj«:;to jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przeprowadziła kontrolę :tunkcjonowania Centrum Małego Dziecka i
Rodziny (protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi za%cznik do niniejszego
protokołu).

Ad.3. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji informację w zakresie wydatkowania
środków przez sołectwa i osiedla na 2020r. Omówiła szczegółowo wydatki na
przykładzie Sołectwa Lutowo, Sołectwa Wałdowo i Samorządu Osiedla Nr 2
(informacje w w/w zakresie stanowią za%czniki do niniejszego protokołu).
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Nadmieniła, że budżety jednostek pomocniczych Gminy za 2020r. zostały wykonane
prawie w 100%.

Pan Juhnke zapytał, czy zauważany jest jakiś problem w wydatkowaniu funduszów
sołeckich w ciągu roku. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że współpraca z sołectwami
jest bardzo dobra. Tendencją jest wydatkowanie coraz większych środków na cele o
charakterze trwałym przy jednoczesnym zmniej szaniu środków na wydatki bieżące typu
spotkania mieszkańców itp.

Komisja przyjęła przedstawioną informacje do wiadomości.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swoj ego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu styczniu br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Juhnke przypomniał, że wp'ryne,'4y odpowiedzi na pisemne zapytania Komisji w
sprawie wskazania źródła wygospodarowania środków z przeznaczeniem na wypłaty
wynagrodzeń dla nauczycieli oraz w sprawie terminu zakończenia inwestycji
rewitalizacji miasta.

Po wyczerpaniu porz4dku posiedzenia Przewodnicz4cy zakończył obrady.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodnicz4cy

2. LucynaPająk-Z-caPrzewodnicz4cego

3. Leszek Kąkol - Członek

4. Robert Sieg - Członek

5. Barbara Szlezer - Członek

J

%
aal

*****?ł*]*******

/V //
'lł/4;}

/

S':e-j:i

pr41'Jołował:
TÓmaśz Dix

2


